
Halbestyrelsesmøde 15/4-20 kl.19-21 

Deltagende: Jakob, Lisbeth, Morten, Anita, Palle, Michael, Ole, Heidi   

 

1.  Godkendelse af sidste referat (vedhæftet) – ændring til referat 3/4-20 er der søgt om 
energipulje til udskiftning af gamle lysstofrør i omklædning, køkken, skydebane mv. 
  2.  Regnskab pr. 1. april – vi kan kun lige betale vores regninger 
  3.  Status pr. 15. april 
     *   Personale – Ida fortsætter og hjælper evt. med at finde flere medarbejdere over 18 år. Birthe 
og Ida har gennemgået og rengjort køkkenet 
     *   Skolens brug af hallen – skolen bruger hal og cafeteria under Corona – uvist hvor mange 
timer/dage –  
     *   Fordeling af hal-timer 2020/-21 – mandag til onsdag er booket fra 16-22, torsdag fra 16-21 
og fredag endnu ikke afklaret 
     *   Oprettelse af årshjul 
  4.  Evt.  

• Conventus – Jakob har talt med Conventus, så meget som muligt skal automatiseres, 3-4 
personer fra bestyrelsen skal være superbrugere – alle ønsker at se det 

• Foreningsmøde – hjælp til opgaver i hallen, oprydning i opbevaringsrum i samarbejde med 
foreningerne  

• Søgt om at få spinningrum samt 40 fods kølecontainer til opbevaring og udluftning i 
jumpingrum. Godkendes det ikke fra lokalbestyrelsen kigger halbestyrelsen på udluftning til 
jumpingrum. 

• Vi kan søge fonde til nye badmintonnet og spinning cykler. 
• Test på vand – indeholder for meget jern. Bedt om tilbud på at få delvist udskiftet 

vandinstallationen – får tilbud fra to lokale VVS’er 
• El til KE fodbold – elmåler på klubhus. Forbrug er stigende. 
• Standere – kan vi komme ud af aftalen 
• Gennemgang af leasingkontrakter – alt skal skrives under af bestyrelsen 
• Oprydning i hallen og ønskes maling af køkken og motionscenter 

 


